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Verslag van de bijeenkomst met de Adviesraad Sociaal Domein, gehouden op 15 februari  

2024 in de vergaderruimte Bestuur. 

 

Aanwezig: mevrouw H. Verheijen - Leusink, voorzitter  

mevrouw K. Legemaat- Van Ginkel, secretaris 

de heer T. Hommersom 

de heer G.J. de Kruiff 

mevrouw D. de Bruin-Palland  

de heer H. Grüschke  

mevrouw M. Kemperman 

de heer G. van den Brink 

mevrouw E. Wagensveld 

mevrouw W. Olthuis 

mevrouw S. Blackmore 

mevrouw J. Timmerman, ambtelijk secretaris 

 

Afwezig:    

 

 

1. Opening en welkom  

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.  

 

2. Voedselbank Woudenberg/Scherpenzeel 

De heer Beumer is aanwezig om meer informatie te geven over de Voedselbank 

Woudenberg/Scherpenzeel. Hij heeft o.a. iets verteld over het aantal mensen uit 

Scherpenzeel die gebruik maken van de Voedselbank. Ook heeft hij informatie gegeven over 

de voorwaarden, subsidies en bekendheid onder de inwoners van de Voedselbank. 

 

3. Mededelingen / ingekomen post 

- Er is een uitnodiging ontvangen voor een bijeenkomst voor adviesraden in de regio 

Amersfoort. Deze bijeenkomst vindt begin maart plaats. Onderling vindt afstemming 

plaats wie bij deze bijeenkomst aanwezig zal zijn. 

- Partnerbijeenkomst  jaarplan Sociaal Domein Scherpenzeel op 6 maart. Onderling 

wordt afgestemd wie deze avond aanwezig zal zijn. 

- Er is een bijeenkomst geweest van voorzitters van adviesraden uit de FoodValley 

gemeenten. Deze bijeenkomst stond in het teken van kennismaking. Het was goed 

om ervaringen uit te wisselen. Afgesproken werd om bij regionale thema’s meer 

samen op te trekken. Na de zomer vindt een vervolgbijeenkomst plaats. Het verslag 

van deze avond wordt doorgestuurd naar de leden. 

 

4.  Verslag Adviesraad van 18 januari 2024 

-  N.a.v. agendapunt 7: Het heeft de voorkeur een groepsfoto te maken in plaats van 

individuele foto’s. 

- Tekstueel: agendapunt 10 rondvraag moet de tekst worden: De ASD heeft destijds 

advies gegeven over de energietoeslag, maar dit advies is niet overgenomen. 

 

Het verslag wordt gewijzigd vastgesteld.  
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5.  Actiepuntenlijst van 18 januari 2024 

De actiepuntenlijst wordt doorgenomen en vastgesteld.  
 

6.  Termijnkalender 

De termijnkalender wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

7.  Update onderzoek ‘Het steekt nauw’  

De CHE heeft een onderzoek ‘Het steekt nauw’ uitgevoerd. Uit het rapport zijn voor elke 

partij die hieraan heeft meegewerkt een aantal aanbevelingen gekomen. Afgelopen jaar 

hebben twee overleggen met alle partijen plaatsgevonden om te kijken hoe deze 

aanbevelingen vorm kunnen krijgen. Vanuit de gemeente is op basis van de aanbevelingen 

een memo geschreven welke is vastgesteld door het college. Een deel van de aanbevelingen 

is overgenomen en een deel wegens gegronde redenen niet. Met de partijen is afgesproken 

dat de aanbevelingen die er zijn, worden meegenomen in de reguliere overleggen, zoals de 

subsidiegesprekken, maar ook het halfjaarlijkse kerkenoverleg. Een van de aanbevelingen 

was om een contactpersonenoverleg te organiseren waarbij casussen kunnen worden 

besproken tussen de gemeente en de kerken. Helaas was de opkomst laag, maar het overleg 

was fijn en er is zeker behoefte aan dit overleg. Dit overleg vindt ieder kwartaal plaats.  

 

8. Jaarplan ASD 

Iedereen wordt verzocht punten aan te leveren bij de secretaris.  

 

9. Taakverdeling  

De taakverdeling en aandachtsgebieden worden verdeeld en vastgelegd. Voorlopig wordt 

een nieuwe secretaris aangewezen. 

 

10. Vervolg PR Adviesraad Sociaal Domein  

De communicatieadviseur sluit aan bij de vergadering. Besloten wordt een groepsfoto te 

maken en geen individuele foto’s. In een interview met de Scherpenzeelse Krant stelt de 

Adviesraad zich voor. Het eerste doel is het vergroten van de bekendheid van de Adviesraad, 

waaronder de positionering van de Adviesraad en hoe werkt de Adviesraad samen met 

organisaties. In april komt dit punt terug op de agenda. 

 

11. Rondvraag 

Met een boeket bloemen en een kaart wordt afscheid genomen van de secretaris. De 

voorzitter dankt haar hartelijk voor haar inzet van de afgelopen jaren. 

 

11.  Rondvraag en sluiting 

De voorzitter dankt iedereen hartelijk voor de aanwezigheid. De volgende vergadering van 

de Adviesraad Sociaal Domein zal zijn op donderdag 21 maart 2024 van 10.00 - 12.00 

uur in Vergaderkamer 3, Buitenplaats, Stationsweg 389a in Scherpenzeel. 


